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Van de Voorzitter 

In het hele land krijgen steeds meer gemeenten te maken met het uittreden 
van raadsleden. Wat is er aan de hand?  De meeste raadsleden hebben naast 
hun raadswerk ook nog een reguliere baan en tevens een niet te vergeten een 
privéleven. De balans  vinden in dit laatste is best al moeilijk en zij die zich volle-
dig inzetten voor het raadswerk  en ons vertegenwoordigen,  verdienen  respect 
voor hun inzet.  Waarom stoppen er dan landelijk toch velen,  kunnen ze het 
werk niet aan, is de werkdruk te hoog of speelt  wat anders?  

Bij navraag blijkt dat raadsleden zich niet genoeg gehoord voelen, zowel door  
het college van B&W, collega raadsleden maar ook door het ambtenarenappa-
raat binnen de eigen gemeente. Dit is de belangrijkste reden dat ze afhaken. 
Teleurstelling omdat moties of amendementen het niet halen geven ook frus-
traties zeker als dit bij herhaling voorvalt. Veel teleurstelling is er ook als je ziet 
dat er te weinig vooruitgang wordt geboekt met bijvoorbeeld, handhaving vei-
ligheid en criminaliteitsbestrijding. Veelal onder het mom te weinig bezetting, 
maar als dit jaar na jaar zo blijft is dat mede een reden om af te haken. Daar-
naast spelen ook  de persoonlijke bedreigingen een rol. Veel raadsleden voelen 
ook dat hun invloed op belangrijke beslissingen afneemt, vooral door de toena-
me van regionale samenwerkingsverbanden.  Natuurlijk worden bij vertrek de 
plekken wel weer opgevuld maar een groot gemis aan kennis gaat de deur uit, 
zeker bij de kleine fracties die vaak weer geheel opnieuw moeten beginnen om 
een voet aan de grond te krijgen.  

Volgens het kennispunt lokale politieke partijen ligt er ook  een oorzaak in het 
feit dat gemeenten te weinig raadsleden hebben. Hierdoor zijn ze teveel op 
zichzelf aangewezen en voelen ze zich niet gesteund. In een gemeente als Vee-
nendaal   met meer dan 70.000 inwoners zouden  39  raadsleden een beter 
recht doen aan de gemeenschap dan de momenteel 33 raadsleden.  

Wellicht bij  kan bij de  komende raadsverkiezing in maart 2026, voor de ge-
meenten die het betreffen, het aantal naar boven worden bijgesteld. Dit zal 
mogelijk de  landelijke uitstroom tegen gaan en raadsleden het vertrouwen 
geven dat ze gehoord worden en de steun ontvangen om ons  goed te verte-

genwoordigen binnen de eigen gemeente. 

Eli Draaisma– voorzitter bestuur  
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Correspondentieadres  

partijbureau: Fluiterstraat 2a, 

3901DK, Veenendaal 

Telefoon:  

 Fractie: rechtstreeks 

0655208109      

 email: 

Secretariaat 

@lokaalveenendaal.nl  

website:  

lokaalveenendaal.nl 

Bankrekening:  

NL51RABO 0153.8694.61   

Inschrijfnummer  

kamer van Koophandel 

Utrecht: 30200546 

Bezoek ons ook op     

 

De Nieuwsbrief 

Verschijnt maandelijks 

WORD LID 
Lokaal Veenendaal is 

de lokale liberale partij 

van Veenendaal. Wij zijn duidelijk 

op de inhoud en schuwen het de-

bat niet. Omdat wij als lokale partij 

niet zijn gebonden aan een landelij-

ke partij, gaan wij alleen voor de 

belangen van Veenendaal. 

 HET VEEN OP ÉÉN!  

 

Lidmaatschap is 

€ 24.- per jaar 

 Minima € 12.- per jaar             

* eerste 6 maanden gratis      

of word vriend van ons  

vanaf      € 5.– per jaar 

Zie website   

De inkomsten van de gemeente komen voor een groot deel uit een bijdrage van het ge-

meentefonds van het Rijk. Hierin zit een stijging voor de loon- en prijsontwikkelingen door 

een indexatie. Maar Rijk en gemeente gebruiken verschillende manieren om deze indexa-

tie uit te rekenen. Veenendaal zal daarom haar berekening aan gaan passen om geen on-

nodige bezuinigingen te hoeven doorvoeren nu ze in de toekomst tekorten verwacht. 

Als gemeente denken we al enige tijd na over hoe we moeten omgaan met de manier die 

het Rijk hanteert bij het vaststellen van haar bijdragen. Vroeger was dit gelijk aan haar uitga-

ven. Waren deze hoger, kreeg de gemeente ook meer en bij minder uitgaven van het Rijk 

kwam er ook een lagere bijdrage naar Veenendaal. Omdat hier jaarlijks grote verschillen 

konden ontstaan, kwam er een nieuwe manier met een indexatie systematiek’’, legt wethou-

der Marco Verloop uit.  

Tot nu toe rekende Veenendaal met CPB cijfers en kwam voor 2027 op een tekort van 4 mil-

joen voor de loon- en prijsontwikkeling. De pbbp berekening komt uit op een overschot van 

twee miljoen euro.  

VVD en Lokaal Veenendaal vroegen in de laatste raadsvergadering over de gemeentelijke 

financiën eerder met de pbbp te gaan rekenen. Zij kregen steun van ProVeenendaal, maar 

de meerderheid van de lokale politiek wil kijken hoe dit ingroeimodel over twee jaar zal gaan 

uitpakken.  

 

17 december 2024 bestaat  onze partij Lokaal Veenendaal 20 jaar! Al die tijd verte-
genwoordigen  onze raadsleden  de belangen van de inwoners, ondernemers, ver-
enigingen en   organisaties van Veenendaal.   We hebben hierin een motto:           
HET VEEN OP EEN!  Wij staan voor de belangen binnen onze Veense gemeenschap,  
zijn niet gebonden aan richtlijnen van welke landelijke partij dan ook , we varen on-
ze eigen koers die rechtdoet aan allen die Veenendaal een goed hart toedragen. We 
zijn blij met de steun die we de afgelopen 20 jaar mochten ontvangen en verwelko-
men nieuwe  ondersteuners in de vorm van lidmaatschap en/of donaties. 
We hebben in dit jubileum jaar een aantal veranderingen doorgevoerd. Hoofdmoot 
van de partij er is gekozen: HET VEEN OP EEN! Deze slogan zal leidend zijn bij de ko-
mende verkiezingen! Ook wordt  onze website  en nieuwsbrief  in een nieuw jasje 
gestoken. En niet alleen de website en de nieuwsbrief maar ook de fractie- en be-
stuursleden worden voorzien van nieuwe partij kleding . Tevens zijn onze wielerfa-
naten Kees en Jaap in passende wielrenshirts gehesen dit alles ter promotie van on-
ze partij LOKAAL VEENENDAAL! In december a.s. zullen we gezamenlijk met de leden 
ons 20 jarig bestaan vieren. Meld u aan als lid en vier dit feest in december met ons 
mee! 

HET VEEN OP EEN!  LOKAAL VEENENDAAL BESTAAT 20 JAAR 

https://www.derijnpost.nl/lokaal/evenementen/1035913/bouwdorp-veenendaal-duikt-dit-jaar-in-de-onderwaterwereld-voo?frommail


  Jaap Pottjewijd 

Fractievoorzitter 

 

Tel.: 06 55 208 109 

Jaap.pottjewijd@veenendaal.nl 

Algemene zaken,  

Sociaal Domein, WMO,            
Theater, Financiën,                    

Veiligheid,     Economie,          
DEVO (G) 

 
Barbara van Ravenswaaij 

Raadslid 
       Barbara.vanravenswaaij@veenendaal.nl  

Sociale leefomgeving,             
Cultuur en evenementen,          

Toerisme,                                 
Sport Hockey clubhuis,            
Turn aangelegenheden,            
Winkelstad, Diversiteit 

 

Yasin Makineli 
Raadslid  

Tel: 0614804899 
Yasin.makineli@veenendaal.nl  

Sociale leefomgeving,          

Jeugdzorg,                               

Sport,                                            

Veiligheid, Onderwijs 
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Kabels en kabelgoten  ver-

boden op stoepen 



 
 

 
 

Veenendaal  bouwt door 

 

       OP HET RANDJE!   
                                          

Dat het Rijk haar ma-
nier van geld uitkeren 
vervroegd heeft aan-
gepast, betekent niet 

dat Veenendaal dit 
direct kan overne-

men.                         
Burgemeester en wet-

houders willen hier 
twee jaar voor 

uittrekken.             
,,Wij hadden onze 

eigen manier om te 
bepalen hoeveel de 

bijdragen die wij ver-
volgens uitkeren 

moesten stijgen en 
gebruiken de CPB 

indexatie. Deze geeft 
echter voor de ko-
mende jaren een 

groot tekort. Dus zou-
den we moeten be-

zuinigen.                  
Echter hanteert het 

Rijk een pbbp indexa-
tie, waaruit nu is be-
rekend dat we dan 
meer geld kunnen 

krijgen.                      
Als we alleen deze 

manier van rekenen 
volgen, kan het echter 
ook gebeuren dat we 
straks op teveel geld 

rekenen dat niet 
komt.’’        

Cla

BESTUUR 

 

Eli Draaisma- voorzitter 

Hans Otten-   penningmeester 

Nathali van Oort- bestuurslid 

Annette van Dijk- bestuurslid 

 
 bestuur 

 


